
Adrianu Drahovskú  očarilo Knihotúlanie 

 

Rozhovor s Adrianou Drahovskou 

 

Medzi významnými hosťami festivalu Dni detskej knihy bola aj Adriana Drahovská, 

poslankyňa a predsedníčka Komisie pre kultúru a názvoslovie pri Mestskom zastupiteľstve 

mesta Piešťany. Sama sa celý život venuje kultúre, organizovala mnoho podujatí, tentokrát 

však pozorne sledovala, čo sa deje na javisku počas slávnostného otváracieho programu 

Knihotúlanie v priestoroch Elektrárne Piešťany.  

 

Ako na Vás zapôsobilo toto slávnostné otvorenie 34. ročníka festivalu Dni detskej knihy?  

Bolo to veľmi kultivované, zároveň veľmi vtipné, prirodzené, musím povedať, že klobúk dole 

pred  organizátormi a chválim ich za túto akciu. Naozaj, veľmi dobre pripravené, aj tá skladba 

tých pozvaných hostí, môžem povedať, že ma to doslova očarilo.  

 

Myslíte si, že takéto podujatia sú aj v dnešnej dobe potrebné? 

Samozrejme! O tom nepochybujem. Ja mám tri deti a musím sa priznať, že nie všetky boli 

veľkí čitatelia, ale vždy som ich ku knihám viedla. Sama som ako dieťa veľmi veľa čítala, bola 

som doslova knihomoľ. 

 

Aj si spomínate na nejakú najobľúbenejšiu detskú knižku? 

Napríklad Pipi dlhá pančucha, to bola moja srdcovka, ale deťom som veľmi rada čítala. Mali 

rady detské knižky  Daniela Heviera z vydavateľstva Buvik. Aj čo sa týka ilustrácií prichádzam 

neustále do styku s ilustrátormi.  

 

Dni detskej knihy dávajúj priestor deťom z piešťanských, ale aj mimo piešťanských škôl. Na 

podujatia do knižnice i sem, Elektrárne, prišli aj deti z okolitých obcí, takže je to aj propagácia 

nášho  mesta, našej knižnice a jej aktivít. 

Veľmi som sa tešila na pozvanie – na čítanie do materskej školy, kde som v školskej rade, ale, 

žiaľ, nevyšlo mi to časovo. Ale aj toto je vlastne spôsob, ako tie knižky prezentovať formou 

tých príbehov, nemusia ich rovno čítať, môžu ich počúvať, niekedy to stačí, keď rodičia čítajú 

svojim deťom a získajú vzťah k tomuto svetu kníh.  

 

 

 



Na festivale je aj priestor na rôzne stretnutia, čo veľmi hodnotia aj autori, spisovatelia, 

ilustrátori, organizátori či ďalší hostia. 

Práve tu som sa rozprávala s pani Ľubicou Ďurišinovou z Ministerstva  kultúry SR. Tá mi 

povedala, že piešťanská knižnica je jedna z mála knižníc, ktorá je výstavnou skriňou 

knihovníctva na Slovensku, takže teším sa z toho. Je to naozaj vidieť na práci pani riaditeľky, 

čo sa týka dizajnu, výstav, čo sa týka služieb. Samozrejme, že si myslím, že takéto podujatia – 

čítanie kníh – by mohli byť aj častejšie. Nemusí to byť v takom veľkom rozsahu, ale určite by 

sa aj u nás našli osobnosti, ktoré by sa možno pripojili k tomuto, aby motivovali deti.  

 

Vážime si, že ste prijali pozvanie na tento festival. Prajeme Vám, aby ste si užili ešte dva 

festivalové dni a stihli navštíviť niektoré z toho množstva zaujímavých podujatí. Ďakujeme za 

rozhovor. 
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